Alliance for Water Stewardship Audit – Call for Stakeholder's input

國際可持續水管理標準稽核 - 利害相關者意見徵求

SGS TW is conducting an audit for Unimicron Technology Corp. located at No. 179, Shanying Rd., Guishan Ind. Park, Taoyuan, 333, Taiwan, R.O.C. for compliance to the Alliance for Water Stewardship International Water Stewardship Standard Version 2.0:2019. The audit is scheduled to take place on 08 September 2020 to 28 September 2020.

「台灣檢驗科技股份有限公司」(SGS TW)正依據「國際水管理聯盟」(AWS)於 2019年發佈的『國際可持續水管理標準』(版本2.0),對「欣興電子股份有限公司」 進行符合性稽核。該公司位於桃園市龜山工業區山鶯路179號,其稽核時間安排 在2020年09月08日至2020年09月28日。

Scope of the evaluation process

The evaluation process includes:

- Public notification and the solicitation of comments from interested stakeholders.
- Audit planning on document review.
- On-site assessment of compliance to the AWS Standard.
- The evaluation process and the report compilation description of the audit findings, and the basis for confirming the verification decision.
- The certification decision.

評估過程範圍

本評估過程包括:

- 公開和徵求利益相關者的意見
- 稽核計畫文件檢視
- 現場評估與AWS標準的符合性
- •評估過程和稽核發現的報告編撰描述,以及確認驗證決定的依據
- 驗證決定

Call for stakeholder's input

SGS TW welcomes comments on the compliance of Unimicron Technology Corp. located at No. 179, Shanying Rd., Guishan Ind. Park, Taoyuan, 333, Taiwan, R.O.C. to the AWS Standard.

Options for communicating your feedback are:

- Meeting with SGS TW audit team on site: The public meeting for stakeholders will take place at the office of Unimicron Technology Corp. at 02:30-04:00 P.M. on 10 September 2020.
- Submit written comments via mail to SGS audit team: Stakeholders submitting written questions or concerns shall clearly identify themselves and shall clearly define the interest they represent.

徵求利害相關者意見

SGS TW 歡迎您就位於桃園市龜山工業區山鶯路 179 號的「欣興電子股份有限公司」,在 AWS 標準的符合性提出意見。

您的溝通資訊可選擇如下方式回饋:

• 在現場和SGS稽核團隊當面意見交流:我們將於2020年09月10日下午02:30-

04:00,在「欣興電子股份有限公司」PCB 103會議室舉行「利害相關者公開

會議」。

• 藉由E-Mail向SGS稽核團隊提交書面意見:提交書面意見或建議的利害相關

者,請確認您所屬的利害相關者類型以及您所關注的問題。

SGS assessment team contact details are as follows:

SGS Taiwan Ltd.

4F, No. 38, Wuquan Road, Wu Ku District, New Taipei City, 24886, Taiwan,

R.O.C.

- SGS Lead Auditor:

Mr. Eric HUANG

E-Mail: eric-gt.huang@sgs.com

SGS 稽核團隊之詳細聯繫資訊如下:

台灣檢驗科技股份有限公司

24886 新北市五股區(新北產業園區)五權路 38 號 4 樓

主導稽核員 黃國泰 先生

E-Mail: eric-gt.huang@sgs.com

3